

تطبيق صلواتي لتحديد مواقيت الصلاة وإشعار المستخدمين بحلول أوقاتها بإرسال رسائل نصية وصوتية عبر الأذان وكذلك تحديد اتجاه القبلة والتذكير بالمناسبات الإسلامية.

لا نقوم عبر تطبيق صلواتي بحفظ أو سحب أي معلومات خاصة بالمستخدم، كما أن إحصائيات التطبيق لا يتم بيعها أو إعادة توزيعها وإنما يتم استخدامها في تحسين جودة التطبيق والتعرف على مدى فاعلية التطبيق.

### شرح التصاريح المستخدمة بالتطبيق:

- **الموقع** : يتم استخدام هذا التصريح للوصول إلى موقع المستخدم لحساب أوقات الصلاة بدقة.
- **الشبكة** : يتم استخدام هذا التصريح للوصول إلى شبكة الإنترنت وتحديد الموقع من الشبكة.
- **الظهور في الأعلى** : يسمح هذا التصريح للتطبيق بإظهار الأشياء فوق التطبيقات الأخرى التي تستخدمها.
- **البطارية-بدون قيود** : يسمح هذا التصريح لهذا التطبيق باستخدام البطارية في الخلفية دون قيود.

**MyPrayers** application to determine prayer times and notify users of their times by sending text and sound messages through the call to prayer, as well as determining the direction of the qiblah and reminding of Islamic occasions.

Through **MyPrayers** application, we do not save or withdraw any user information, and the statistics of the application are not sold or redistributed, but are

used to improve the quality of the application and to identify the effectiveness of the application.

### **Explanation of the permissions used in the application:**

- **Location:** This permission is used to access the user's location to calculate accurate prayer times.
- **Network:** This permission is used to access the Internet and determine the location of the network.
- **Appear on top:** This permission allows an app to show things on top of other apps you're using.
- **Battery-Unrestricted:** This permission allows this app to use the battery in the background without restrictions.